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Merknader:

Møtet vart sett med 20 representantar

Oddvar Hoksnes (KRF) møtte kl. 15.20, under sak 48/19, og tiltredde ved sak 49/19

Til å skrive under protokollen saman med ordførar, vart valt:  Katrine Rindarøy og Ole Rakvåg

Rita Rognskog (V) sette fram følgjande spørsmål:  Trafikktrygging i Julsundet

Ordførar svarte på spørsmålet frå Rita Rognskog

Katrine Rindarøy (AP) sette fram følgjande spørsmål:  

Barnefamiliar med lav inntekt.  Barnetrygd ein del av grunnlaget for utrekning av stønad.

Ordførar svarte på spørsmålet frå Katrine Rindarøy

Underskrift:

Vi stadfestar med underskriftene våre at møteboka er i samsvar med det som vart vedteke i møtet.

Ordførar Bernhard Riksfjord Katrine Rindarøy Ole Rakvåg
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PS 46/19 Godkjenning av innkalling og sakliste

Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.08.2019

Behandling

Samrøystes vedtak

Vedtak

Innkalling og sakliste vart godkjent

PS 47/19 Referatsaker

Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.08.2019

Behandling

Samrøystes vedtak

Vedtak

Referatsakene vart tatt til vitande

Protokoll fra generalforsamling 25. mai 2019.

Tilsyn - Oppfylte pålegg

Møteprotokoll for Eldrerådet 12.06.19

Møteprotokoll RLF 12.06.19

Møteprotokoll frå ungdomsrådet den 20.06.19

PS 48/19 Utvikling av ny næringsaktivitet

Rådmannen si tilråding:

1. Under føresetnad av andre aktørar si deltaking, vil Aukra kommune etablere nytt 
eigedomsselskap for overtaking av verftseigedom Vard Aukra, gnr. 12 bnr. 19 m. fl.

2. Aukra kommune vil investere kr. 10 millionar i aksjekapital. Føresetnad for deltakinga er venta
tilfredsstillande avkasting av aksjekapital, sansynleggjort gjennom framlagt forretningsplan frå 
leigetakar/leigetakarar.



3. Finansiering av kjøp kr. 10 mill. vert gjort ved bruk av midlar frå det generelle 
disposisjonsfondet.

4. Denne investeringa blir ikkje ein del av kommunen si forvalting etter vedteke finansreglement, 
og vil derfor ikkje inngå som ein del av rapporteringa nedfelt i dette reglementet. Ei slik 
investering må rapporterast på i ei særskilt sak.

5. Rådmannen blir delegert mynde til, på vegne av eit eventuelt eigedomsselskap, å gjennomføre 
vidare forhandlingar kring inngitt tilbod, og kontraktsvilkår for kjøp av verftseigedomen.

Saksprotokoll i Formannskapet - 19.08.2019

Behandling

Rådmannen la fram følgjande nytt pkt. 3 i si tilråding:

3. Finansiering av kjøp kr. 10 mill. vert gjort ved at avsette midlar i det generelle disposisjonsfondet, blir 
overført frå plassering i bank til plassering i aksjar klassifisert som omløpsmidlar.

Tilrådinga frå rådmannen vart samrøystes vedtatt

Innstilling frå formannskapet:

Som tilrådinga frå rådmannen

Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.08.2019

Behandling

Kevin Solem (AP) og Grant Johansen Solem (FRP), ba kommunestyret vurdere om dei som 

leverandørar av varer og tjenester til Vard Aukra var inhabil, dei vart samrøystes vurdert som habile

Ordførar la fram følgjande orienterings-/drøftingsnotat i forbindelse med sak 48/19 (12/1098-144) 

«Utvikling av ny næringsaktivitet»:

I forbindelse med sak 56/19 den 19.08.-19 i Aukra formannskap:   «Utvikling av ny næringsaktivitet», 

og Aukra kommune si mulige deltaking og etablering av eit eigedomsselskap for overtaking av 

verfteeigendomen Vard Aukra, støtta eit enstemmig formannskap denne innstillinga til Aukra 

kommunestyre.   

Derfor som planlagt og lova, vil eg legge fram eit notat til Aukra kommunestyre, og peike på ny og 

mulig industriutvikling, næringsaktivitet og følge industri. Som vil og kan gje positive 

utviklingsmoglegheiter i Aukra kommune, regionen, og nasjonalt. 

- Konkret har undertegnede som kjent tatt initiativ og vist til mulig storskala 

hydrogenproduksjon i Aukra kommune.

- Forutsetningane for slik produksjon er etter mitt og mange sitt syn tilstades, både mht areal, 

infrastruktur og tilgang til naturgass. Det antas og viser til rapportar, industrimelding, og 

sentrale politisk vedtak, der hydrogen vil kunne bli ein svært viktig energibærar, også i det 

grønne skiftet.



- Derfor: Nerbøvågen kan kunne bli eit viktig og riktig utviklingsområde på kort og lang sikt. 

Noko som det har vore stor enighet og tru på, i dei mange møta og dialogen som har vore 

mellom oss alle aktørar og personar i denne hektiske og krevjande tida.

- Aukra kommune, gjorde etter vanlege høyringar, innspill, møter og dialog med aktuelle 

partar om nærings og utviklingsområde. 

- Vedtok som kjent Aukra kommunestyre i denne kommunestyreperioden, i tidsrommet 

2107-2019, kommunens arealplan og samfunnsplan. Noko eg er overbevist er og blir særs 

viktig å ha fått vedtatt og stadfesta.

- Det er derfor slik eg ser det veldig positivt og gledeleg at Romsdal Regionråd med sine 8 

medlems kommunar, Gassknutepunkt Nyhamna, næringsaktørar og næringsforum i 

regionen, alle stiller seg bak og støttar opp initiativet om denne mulige 

hydrogenproduksjonen i Aukra, og den  føljeeffekten det vil kunne medføre av positivitet for 

Aukra kommune, regionen og nasjonalt. 

- Det har også vore ein konstruktiv og god dialog med Molde og Romsdal Havn IKS,  der dei 

med sin gode kompetanse, erfaring, som tilretteleggjar innan seglingsområder, hamner og 

kaier er ein nyttig og viktig aktør for alle, når mulig utvikling og utbygging av Nerbøvågen 

skal kunne bli realisert. 

  

- Dersom, og føler med stor sikkerhet at Aukra kommunestyre vil støtte innstillinga frå 

formannskapet i denne saka. Har undertegnede lova og kalle inn til, og delta i aktuelle 

møter om «vegen vidare», og muligheter, med personar som har vore med i prosessen, og 

eventuelt andre aktuelle partar og personar, til vårt første møte etter at det formelle 

vedtaket er fatta av Aukra kommunestyre i dag.     

    
Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedtatt.

Aukra kommunestyre ga sin samrøystes tilslutning til ordførar sitt framlagte orienterings-

/drøftingsnotat i forbindelse med sak 48/19 «Utvikling av ny næringsaktivitet»

Vedtak

1. Under føresetnad av andre aktørar si deltaking, vil Aukra kommune etablere nytt 
eigedomsselskap for overtaking av verftseigedom Vard Aukra, gnr. 12 bnr. 19 m. fl.

2. Aukra kommune vil investere kr. 10 millionar i aksjekapital. Føresetnad for deltakinga er
venta tilfredsstillande avkasting av aksjekapital, sansynleggjort gjennom framlagt 
forretningsplan frå leigetakar/leigetakarar.

3. Finansiering av kjøp kr. 10 mill. vert gjort ved at avsette midlar i det generelle 
disposisjonsfondet, blir overført frå plassering i bank til plassering i aksjar klassifisert som 
omløpsmidlar

4. Denne investeringa blir ikkje ein del av kommunen si forvalting etter vedteke 
finansreglement, og vil derfor ikkje inngå som ein del av rapporteringa nedfelt i dette 
reglementet. Ei slik investering må rapporterast på i ei særskilt sak.

5. Rådmannen blir delegert mynde til, på vegne av eit eventuelt eigedomsselskap, å 
gjennomføre vidare forhandlingar kring inngitt tilbod, og kontraktsvilkår for kjøp av 
verftseigedomen.



PS 49/19 Reglement for godtgjersle for kommunale ombod i Aukra kommune for perioden 
2019-2023

Rådmannen si tilråding:

Reglement for godtgjersle for kommunale ombod i Aukra kommune blir vedteke slik det ligg 
føre som vedlegg til denne saka.

Saksprotokoll i Formannskapet - 19.08.2019

Behandling

Formannskapet sette fram følgjande felles forslag:

Forslag til endring i Reglement for kommunale ombod i Aukra kommune for perioden 
2019-2023
Grunnen til forslaget er at i Aukra er at det ikkje indeksregulering i 4-årsperioden og godtgjersla 
til kommunale ombod har difor sakka akterut i forhold til normal lønnsutvikling elles. Videre er
det i vedlegg samanlikna med andre kommunar i rundt oss. Det er også viktig at godtgjersla er 
med og synliggjer at politisk arbeid vert verdsatt for å gjere det lettare å verve folk inn som 
kommunale ombod.

Sak Formannskapet 60/19
Pkt 2.6
Godtgjersle til varaordføraren blir 12 % av ordførars godtgjersle i budsjettåret.

Pkt 3 Møtegodtgjersle gruppe A
Føye til Administrasjonsutvalet

Pkt. 3.1.
Fast årleg sum til formannskapsmedlemmane er kr 25.000,-. Fast årleg sum til leiarane i 
livsløputvalet,drift og arealutvalet,kontrollutvalet,overskattenemnda og skattetakstnemnda er kr. 
25.000,-.

Pkt 3.2
Godtgjersle til medlemmane i kommunestyret, formannskapet,  livsløputvalet og drifts- og 
arealutvalet og kontrollutvalet er 0,145% av ordføraren si godtgjersle per møte.

Pkt. 4.1
Føyes til nye punkt om:

 Kommunen sin representant i samarbeidsutval ved grunnskular og kommunale barnehagar

Pkt. 5.4
Endre maks kr. 1000,- til kr. 1.250,- per møte

Fellesforslaget frå formannskapet vart samrøystes vedtatt

Tilrådinga frå rådmannen fall



Innstilling frå formannskapet:

Grunnen til forslaget er at i Aukra er at det ikkje indeksregulering i 4-årsperioden og godtgjersla til 

kommunale ombod har difor sakka akterut i forhold til normal lønnsutvikling elles. Videre er det i 

vedlegg samanlikna med andre kommunar i rundt oss. Det er også viktig at godtgjersla er med og 

synliggjer at politisk arbeid vert verdsatt for å gjere det lettare å verve folk inn som kommunale 

ombod.

Sak Formannskapet 60/19

Pkt 2.6
Godtgjersle til varaordføraren blir 12 % av ordførars godtgjersle i budsjettåret.

Pkt 3 Møtegodtgjersle gruppe A
Føye til Administrasjonsutvalet

Pkt. 3.1.
Fast årleg sum til formannskapsmedlemmane er kr 25.000,-. Fast årleg sum til leiarane i 
livsløputvalet,drift og arealutvalet,kontrollutvalet,overskattenemnda og skattetakstnemnda er kr. 
25.000,-.

Pkt 3.2
Godtgjersle til medlemmane i kommunestyret, formannskapet,  livsløputvalet og drifts- og 
arealutvalet og kontrollutvalet er 0,145% av ordføraren si godtgjersle per møte.

Pkt. 4.1
Føyes til nye punkt om:

 Kommunen sin representant i samarbeidsutval ved grunnskular og kommunale barnehagar

Pkt. 5.4
Endre maks kr. 1000,- til kr. 1.250,- per møte

Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.08.2019

Behandling

XL ark vart lagt fram på møtet, og skal ligge saman med innstillinga frå formannskapet

Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedtatt

Vedtak

Grunnen til forslaget er at i Aukra er at det ikkje indeksregulering i 4-årsperioden og godtgjersla 
til kommunale ombod har difor sakka akterut i forhold til normal lønnsutvikling elles. Videre er 
det i vedlegg samanlikna med andre kommunar i rundt oss. Det er også viktig at godtgjersla er 
med og synliggjer at politisk arbeid vert verdsatt for å gjere det lettare å verve folk inn som 
kommunale ombod.

Pkt 2.6



Godtgjersle til varaordføraren blir 12 % av ordførars godtgjersle i budsjettåret.

Pkt 3 Møtegodtgjersle gruppe A
Føye til Administrasjonsutvalet

Pkt. 3.1.
Fast årleg sum til formannskapsmedlemmane er kr 25.000,-. Fast årleg sum til leiarane i 
livsløputvalet, drift og arealutvalet, kontrollutvalet, overskattenemnda og skattetakstnemnda er 
kr. 25.000,-.

Pkt 3.2
Godtgjersle til medlemmane i kommunestyret, formannskapet,  livsløputvalet og drifts- og 
arealutvalet og kontrollutvalet er 0,145% av ordføraren si godtgjersle per møte.

Pkt. 4.1
Føyes til nye punkt om:

 Kommunen sin representant i samarbeidsutval ved grunnskular og kommunale barnehagar

Pkt. 5.4
Endre maks kr. 1000,- til kr. 1.250,- per møte

XL ark følgjer vedlagt saka

PS 50/19 Nye vedtekter for kontrollutvalssekretariatet for Romsdal frå 01.01.2020

Styrets instilling:

Styret i Kontrollutvalgssekretariatet for Romsdal anbefaler at det blir gjort følgende vedtak i 
deltakerkommunene: 

1. Kommunestyret godkjenner vedtekter for Kontrollutvalgssekretariatet for Romsdal 
gjeldene fra 1.1.2020

2. Kommunestyret godkjenner at Kontrollutvalgssekretariatet for Romsdal benytter seg av 
mulighet til å fortsette som § 27 samarbeid i overgangsfasen kommunelov åpner for. Det 
vil si at omdanning til en annen organisasjonsform må skje innen fire år etter at ny 
kommunelov trer i kraft. Det vil si senest i løpet av 2023.  

Styrets behandling

Daglig leder orienterte kort om de tilpassinger som er gjort i utkast til vedtekter etter 
arbeidsgruppemøte. Det ble diskutert om det var andre fordelingsmodeller enn 30% fast og 70 % 
etter folketall, som kunne vært brukt. 

Styret fattet enstemmig vedtak i samsvar med daglig leders innstilling (5 voterende).

Daglig leders innstilling 

Styret godkjenner vedtekter gjeldende fra 1.1.2020 og at samarbeidet fortsetter som § 27
samarbeid i overgangsfasen på fire år som ny kommunelov åpner for.



Styret i Kontrollutvalgssekretariatet for Romsdal anbefaler at det blir gjort følgende vedtak i 
deltakerkommunene: 

1. Kommunestyret godkjenner vedtekter for Kontrollutvalgssekretariatet for Romsdal 
gjeldene fra 1.1.2020

2 Kommunestyret godkjenner at Kontrollutvalgssekretariatet for Romsdal benytter seg av 
mulighet til å fortsette som § 27 samarbeid i overgangsfasen kommunelov åpner for. Det 
vil si at omdanning til en annen organisasjonsform må skje innen fire år etter at ny 
kommunelov trer i kraft. Det vil si senest i løpet av 2023.   

Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.08.2019

Behandling

Samrøystes vedtak

Vedtak

1. Kommunestyret godkjenner vedtekter for Kontrollutvalgssekretariatet for Romsdal gjeldene 
    fra 1.1.2020

2. Kommunestyret godkjenner at Kontrollutvalgssekretariatet for Romsdal benytter seg av
   mulighet til å fortsette som § 27 samarbeid i overgangsfasen kommunelov åpner for. Det vil si 
    at omdanning til en annen organisasjonsform må skje innen fire år etter at ny kommunelov 
    trer i kraft. Det vil si senest i løpet av 2023.   

PS 51/19 Aukra-Hollingsholmen: Utvida tilbod/beredskapsferje

Rådmannen si tilråding:

1. Aukra kommune ber om at opsjon på beredskapsferje i rute 31 Aukra-Hollingsholmen vert 

utløyst frå 01.01.2020.

2. Aukra kommune føreset at beredskapsferje er stasjonert på rute 31.

Saksprotokoll i Formannskapet - 19.08.2019

Behandling

Tilrådinga frå rådmannen vart samrøystes vedtatt

Innstilling frå formannskapet:

Som tilrådinga frå rådmannen

Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.08.2019



Behandling

Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedtatt

Vedtak

1. Aukra kommune ber om at opsjon på beredskapsferje i rute 31 Aukra-Hollingsholmen vert 

utløyst frå 

    01.01.2020.

2. Aukra kommune føreset at beredskapsferje er stasjonert på rute 31.

PS 52/19 Ungdomslos Aukra kommune - prosjektstilling 2019-2021

Rådmannen si tilråding:

Ei tre-årig prosjektstilling som Ungdomslos i Aukra vert oppretta i tilskotsperioda 2019 – 2022.

Stillinga vert sett i samanheng med dei eksisterande førebyggande stillingane i kommunen.

Kommunen sin eigenandel, kr. 358.057,- pr. år vert finansiert ved bruk av «Fond for rekruttering, 

utvikling og omstilling»; inntil kr. 323.057,-, samt bruk av eksisterande kommunale 

personalressursar, kr. 35.000,-.

Saksprotokoll i Livsløpsutvalet - 15.08.2019

Behandling

Katrine Rindarøy (AP) sette fram følgjande tilleggsforslag:

For å øke medvirkningen for barn og unge ønsker livsløpsutvalet at to medlemmer fra 

ungdomsrådet skal få møte- og talerett i kommunestyret.

Livsløpsutvalet la fram følgjande oversendingsforslag til administrasjonen:

Livsløpsutvalet ber om at det utredes muligheten for å opprette ungdomsklubber/møteplass for 

ungdom, både på Gossen og i Julsundet.

Tilrådinga frå rådmannen og tilleggsforslaget frå Katrine Rindarøy vart samrøystes vedtatt

Uttale frå livsløpsutvalet:

Ei tre-årig prosjektstilling som Ungdomslos i Aukra vert oppretta i tilskotsperioda 2019 – 2022.

Stillinga vert sett i samanheng med dei eksisterande førebyggande stillingane i kommunen.

Kommunen sin eigenandel, kr. 358.057,- pr. år vert finansiert ved bruk av «Fond for rekruttering, 

utvikling og omstilling»; inntil kr. 323.057,-, samt bruk av eksisterande kommunale 

personalressursar, kr. 35.000,-.

For å øke medvirkningen for barn og unge ønsker livsløpsutvalet at to medlemmer fra 

ungdomsrådet skal få møte- og talerett i kommunestyret.



Saksprotokoll i Formannskapet - 19.08.2019

Behandling

Tilrådinga frå rådmannen vart samrørystes vedtatt

Innstilling frå formannskapet:

Som tilrådinga frå rådmannen

Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.08.2019

Behandling

Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedtatt

Vedtak

Ei tre-årig prosjektstilling som Ungdomslos i Aukra vert oppretta i tilskotsperioda 2019 – 2022.

Stillinga vert sett i samanheng med dei eksisterande førebyggande stillingane i kommunen.

Kommunen sin eigenandel, kr. 358.057,- pr. år vert finansiert ved bruk av «Fond for rekruttering, 

utvikling og omstilling»; inntil kr. 323.057,-, samt bruk av eksisterande kommunale 

personalressursar, kr. 35.000,-.

PS 53/19 Årsmelding for ungdomsrådet 2018 - 2019

Rådmannen si tilråding:

Ungdomsrådet si årsmelding vert gjennomgått og godkjent.

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 20.06.2019

Behandling

Innspill til årsmelding:

Ungdomsrådet sin strandryddedag var svært få oppmøtte. Det var totalt 4 stykk som deltok og som 

ikkje var representert frå rådet. 

Samrøystes vedtatt med foreslått endring.

Innstilling frå ungdomsrådet

Ungdomsrådet si årsmelding med innspel vart gjennomgått og godkjent.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.08.2019



Behandling

Innstillinga frå ungdomsrådet vart samrøystes vedtatt

Vedtak

Ungdomsrådet si årsmelding med innspel vart gjennomgått og godkjent.

PS 54/19 Val av nytt Ungdomsråd 2019/20

Rådmannen si tilråding:

Val av medlemmar og varamedlemmar til Ungdomsrådet 2019/20:
Medlemmar:
1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
Varamedlemmar:
1.
2.
3.
4.
5.

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 20.06.2019

Behandling

Ivan, Umekhaer og Ole August Iversen vert ikkje med vidare i Ungdomsrådet.

Julie Nesje og Weronika Kosinska kom til intervju.

Håkon Atle Jakobsen –  vart intervjua via telefon.

Enid og Gabriela ønsker å vere leiar for rådet. Den av dei som ikkje vert vald til leiar vert nestleiar, 

da ingen andre har meldt seg. 

Enid vart vald til leiar for neste periode, resultat 4 mot 2 stemmer.

Gabriela vert nestleiar.

Ole August Iversen la fram følgjande forslag til rekkjefølgje for representant og vara for neste 

periode: 

Medlemmar:
1. Enid Melsæter - leiar
2.Gabriela Anghel - nestleiar
3. Emma Sporsheim
4. Ole Anton Skeide
5. Amalie Fanghol
6. Vinosana Paskaran
7. Håkon Atle Jakobsen

Varamedlemmar:



1. Marius V. Lønseth
2. Ida Eline Haukvik
3.Vilde Try Sporsem
4.  Weronika Kosinska
5. Julie Nesje 

Forslaget til Ungdomsrådet si fordeling av representantar og vara vart samrøystes vedtatt.

Uttale frå ungdomsrådet

Val av medlemmar og varamedlemmar til Ungdomsrådet 2019/20:

Medlemmar:
1. Enid Melsæter - leiar
2.Gabriela Anghel - nestleiar
3. Emma Sporsheim
4. Ole Anton Skeide
5. Amalie Fanghol
6. Vinosana Paskaran
7. Håkon Atle Jakobsen

Varamedlemmar:
1. Marius V. Lønseth
2. Ida Eline Haukvik
3.Vilde Try Sporsem
4.  Weronika Kosinska
5. Julie Nesje 

Saksprotokoll i Livsløpsutvalet - 15.08.2019

Behandling

Uttalen frå ungdomsrådet vart samrøystes vedtatt

Innstilling frå livsløpsutvalet

Som uttalen frå ungdomsrådet

Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.08.2019

Behandling

Innstillinga frå livsløpsutvalet vart samrøystes vedtatt

Vedtak

Val av medlemmar og varamedlemmar til Ungdomsrådet 2019/20:

Medlemmar:



1. Enid Melsæter - leiar
2.Gabriela Anghel - nestleiar
3. Emma Sporsheim
4. Ole Anton Skeide
5. Amalie Fanghol
6. Vinosana Paskaran
7. Håkon Atle Jakobsen

Varamedlemmar:
1. Marius V. Lønseth
2. Ida Eline Haukvik
3.Vilde Try Sporsheim
4.  Weronika Kosinska
5. Julie Nesje 

PS 55/19 Eigedomsskatteområdet - behov for auke i bemanning

Rådmannen si tilråding:

1. Økonomiavdelinga vert frå 1.1.2020 styrka med ei 100 % stilling. Stillinga skal først og fremst 

sikre kompetanse og kapasitet knytt til arbeidet på eigedomsskatteområdet.

2. Det skal stillast krav til juridisk kompetanse hjå den som vert tilsett, og den som blir tilsett 

skal jobbe med juridiske problemstillingar i organisasjonen elles når han eller ho har 

kapasitet til det.

Saksprotokoll i Formannskapet - 19.08.2019

Behandling

Tilrådinga frå rådmannen vart samrøystes vedtak

Innstilling frå formannskapet:

Som tilrådinga frå rådmannen

Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.08.2019

Behandling

Innstillinga frå formannskapet vart  samrøystes vedtatt

Vedtak

2 Økonomiavdelinga vert frå 1.1.2020 styrka med ei 100 % stilling. Stillinga skal først og fremst 

sikre kompetanse og kapasitet knytt til arbeidet på eigedomsskatteområdet.

2 Det skal stillast krav til juridisk kompetanse hjå den som vert tilsett, og den som blir tilsett 

skal jobbe med juridiske problemstillingar i organisasjonen elles når han eller ho har 

kapasitet til det.



PS 56/19 Rapportering finansforvaltning 30.04.2019

Rådmannen si tilråding:

Rapporten vert teke til vitande.

Saksprotokoll i Formannskapet - 19.08.2019

Behandling

Tilrådinga frå rådmannen vart samrøystes vedtatt

Innstilling frå formannskapet:

Som tilrådinga frå rådmannen

Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.08.2019

Behandling

Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedtatt

Vedtak

Rapporten vert teke til vitande.

PS 57/19 Reguleringsplan Ingeborgs veg 1-25 - Eigengodkjenning

Rådmannen si tilråding:

Kommunestyret viser til plan- og bygningslova  §§12-12 og 12-14, og godkjenner reguleringsplan 
Ingeborgs veg 1-25 slik det går fram av plankart og tilhøyrande føresegner, sist revidert 23.05.2019.

Gjeldande reguleringsplan Hollingen gbn 15/3 vert oppheva og erstatta av ny plan i medhald av plan og 
bygningslova § 12-14. Reguleringsføremåla vert vidareført, men tilpassa ny plan og bygningslov (PBL 
2008).

Saksprotokoll i Drift og arealutvalet - 14.08.2019

Behandling

Tilrådinga frå rådmannen vart samrøystes vedtatt.

Innstilling frå drift- og arealutvalet

Som tilrådinga frå rådmannen.



Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.08.2019

Behandling

Innstillinga frå drift og arealutvalet vart samrøystes vedtatt

Vedtak

Kommunestyret viser til plan- og bygningslova  §§12-12 og 12-14, og godkjenner reguleringsplan 
Ingeborgs veg 1-25 slik det går fram av plankart og tilhøyrande føresegner, sist revidert 23.05.2019.

Gjeldande reguleringsplan Hollingen gbn 15/3 vert oppheva og erstatta av ny plan i medhald av plan og 
bygningslova § 12-14. Reguleringsføremåla vert vidareført, men tilpassa ny plan og bygningslov (PBL 
2008).


